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Zápis ze zasedání Akademického Senátu VUT č. 4/2024 (375) 

 

Datum a čas konání: 23. dubna 2024 v 9:00 hodin 
Místo konání: zasedací místnost rektora, Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz prezenční listina (celkem 26 senátorů) 

Omluveni: Kocmanová/FP 

Stálí hosté:  Mgr. Ing. Miloslav Pašek, MBA (CESA) 

Ing. Bradáč (ÚSI) 

Hosté: rektor doc. Janíček, kvestorka Mgr. Ing. Němcová, prorektorky doc. Sedláková 
a doc. Šimberová, prorektoři prof. Doupovec a doc. Máša 

Omluveni: prorektoři doc. Houser a prof. Weiter 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 3/2024 ze dne 26. 3. 2024 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z Rady vysokých škol 
6. Informace studentské komory AS VUT 
7. Legislativní záležitosti 

• Nové znění Statutu VUT – informace o stavu projednávání na LK AS VUT  

• Organizační řád Rektorátu VUT – Dodatek č. 9 

• Další legislativní záležitosti 
8. Ekonomické záležitosti  

• Rozpočet VUT v Brně na rok 2024 – informace o stavu projednávání na EK AS VUT 

• Majetkoprávní návrhy – Zřízení služebností a Převod parkovacího zálivu FEKT na Statutární 
město Brno.  

• Další ekonomické záležitosti 
9. Pedagogické záležitosti 

• Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském studijním pro-
gramu „Sportovní technologie“ pro akademický rok 2025 / 2026 

• Závěrečná zpráva – Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve studijním pro-
gramu „Sportovní technologie“ v zimním semestru 2023 / 2024 

• Další pedagogické záležitosti 
10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

• Udělení souhlasu se jmenováním nového děkana FIT doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka členem 
Vědecké rady VUT 

• Další záležitosti tvůrčí činnosti  
11. Různé 
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1. Zahájení zasedání a určení skrutátora 

Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT (dále předsedající) doc. Steinbauer, který úvodem přivítal členy vedení 
VUT – rektora Janíčka, prorektorky doc. Sedlákovou a doc. Šimberovou, prorektory prof. Doupovce a doc. 
Mášu, kancléře Gregorka a kvestorku Němcovou. Dále přivítal přítomné členy AS VUT a stálé i ostatní hosty 
zasedání.  

Předsedající navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování Ing. Janíka. Členové AS VUT 
hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  1 :  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 
Hlasování: pro – 25 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

2. Schválení programu zasedání AS VUT 

Předsedající podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT, do kterého byl v bodě 8. 
Ekonomické záležitosti doplněno v Majetkoprávních záležitostech předložení dokumentu týkajícího se 
převodu parkovacího zálivu FEKT na Statutární město Brno. Členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže 
uvedeného usnesení. 

Návrh usnesení  AS č .  2 :  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS, s doplněním bodu 8. Ekonomické záležitosti 
v odrážce týkající se Majetkoprávních záležitostí o Převod parkovacího zálivu FEKT na Statutární město Brno.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 3/2024 ze dne 26. 3. 2024 

Zápis z jednání AS VUT č. 3/2024 ze dne 26. 3. 2024 byl zaslán členům AS VUT e-mailem dne 12. 4. 2024 
(uložen na Sharepointu). Zápis zkorigovali předseda AS doc. Steinbauer a prorektor Máša, členové AS VUT 
žádné další doplnění ani připomínky nezaslali.  

Předsedající na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS k výše uvedenému zápisu nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  3 :  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2024 ze dne 26. 3. 2024 – verzi ze dne 18. 4. 
2024. 
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

4. Informace vedení VUT 

REKTOR JANÍČEK 

• Ve dnech 23. 4. – 24. 4. 2024 se na VUT uskuteční jednání zástupců evropských univerzit, kteří se sešli na 
zasedání pracovní skupiny pro vzdělávání a výuku výzkumné prestižní sítě technických univerzit 
CESAER. Na programu budou otázky podpory technického vzdělávání, role a modely řízení 
evropských univerzitních aliancí, návrhy na větší zapojení studujících do činnosti asociace nebo 
diskuze o aspektech doktorského vzdělávání. Zasedání se koná jako součást slavnostního programu 
125. výročí VUT, rektor se proto omlouvá za svůj dnešní dřívější odchod z jednání AS VUT.  

• Ve dnech 17. 4. – 18. 4. 2024 zasedalo na Univerzitě Tomáše Bati ve Zlíně Plénum ČKR. Na programu 
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byly zejména informace o aktivitách Pracovní skupiny ČKR pro třetí roli VŠ, s  následnou diskusí na 
téma „Co přinášejí vysoké školy ČR společnosti“, dále aktuální problematika oblasti vědy, výzkumu 
a inovací v ČR či problematika vysokého školství u nás, kdy následně rektoři diskutovali s  ministrem 
MŠMT prof. Bekem, jeho spolupracovníky a s předsedou RVŠ prof. Kašparovským. Hovořilo se rovněž 
o problematice výkonu znalecké činnosti a možnostech spolupráce s  vysokými školami. Na programu 
byly také informace vedoucí zastoupení Evropské investiční banky v  ČR a programu EIB ELENA, 
z něhož se budou částečně financovat investice projektů VŠ zaměřených na energetické úspory 
a obnovitelné zdroje. Plénum ČKR finálně přijalo na tomto zasedání příslušná usnesení k  výše 
uvedeným problematikám a zejména usnesení týkající se financování VŠ v následujících letech.  

• Dále rektor podrobněji informoval o přislíbených finančních prostředcích na „kohezi“ určených na 
posílení excelence, které vysoké školy zčásti obdrží v září / říjnu letošního roku, velká podpora excelence 
přijde příštím rokem, bude však určena pro vybrané VŠ a ústavy AV ČR. Metodika 2017+ konverguje 
k určitým představám, diskutuje se o vahách mezi jednotlivými moduly.  

• Minulý týden VUT navštívili zástupci Honeywellu, rozvíjí se další spolupráce s Fakultou strojního 
inženýrství.  

• Rekonstrukce areálu Údolní 53: Na základě iniciativy některých zaměstnanců VUT Národní památkový 
úřad dále řeší zpamátnění budov na Údolní 53; proběhlo dlouhé jednání týkající se příslušných budov. 
Pokud se tato situace nepodaří vyřešit, bude významně ohrožena realizace rekonstrukce celého areálu.  

PROREKTORKA ŠIMBEROVÁ 

• CESAER Annual Contact: V rámci organizace CEASER TF Meeting proběhne také Annual Contact – uza-
vřené jednání zástupců CESAER s rektorem Janíčkem, v úterý 23. 4. v čase 10:00 – 12:00. Agenda jednání 
je zaměřená na vyhodnocení spolupráce sítě, návrhů na další spolupráci a zapojení lidí do jednotlivých 
Task Force apod. 

• EULiST General Assembly, 22. 5-24.5.2024: Finální program General Assembly je k dispozici, Web akce 
zde: EULiST General Assembly – BUT (vut.cz). Za každou F/S se můžou zúčastnit dvě osoby. Pozvání je 
směřováno na děkany a proděkany, případně jimi pověřené zástupce. Zástupci F/S jsou pozváni na Gene-
ral Assembly (pátek 24. 5., 9:00 – 12:30, FEKT, T12). Pozvání je směřováno na zástupce z F/S, kteří mají 
o problematiku EULiST zájem, rádi by se tak dozvěděli více a seznámili se s účastníky z ostatních zemí.  

• Návštěva TSRI – 16. 4. 2024: Na VUT zavítala návštěva z Taiwan Semiconductor Research Institute, 16. 4. 
2024 v čase od 9:30 do 15:30. Podrobný program a seznam delegací je dostupný zde. V rámci delegace 
se návštěvy zúčastnily i 3 Taiwanské univerzity. Seznam přijíždějících univerzit: 

• National Taiwan University of Science and Technology (Taiwan Tech) 

• Tunghai University 

• National Cheng Kung University (NCKU) 

• Návštěva Ukrajinské delegace, 22. 4. 2024: 15člennou delegaci z Ukrajiny přijmou prorektor Doupovec, 
prorektorka Šimberová, za doprovodu zástupců OINT. Delegace se účastní zástupci dvou univerzit, se 
kterými navážeme další diskusi o možné spolupráci. 

• Stipendijní a partnerský program VUT pro excelenci 2024: Do 1. kola bylo zasláno celkem 42 žádostí – 
20 žádostí o příjezdy excelentních AP a VP ze zahraničí, 13 žádostí o výjezdy excelentních AP a VP do 
zahraničí, 7 žádostí o výjezdy excelentních studentů do zahraničí a 2 žádosti na podporu mezinárodních 
akcí, soutěží, výzkumných týmů apod. Zapojeno je 7 fakult (FA, FAST, FaVU, FEKT, FCH, FP a FSI). Celkem 
bylo z programu excelence požádáno o podporu ve výši 2 590 440 Kč, rozpočet na 1. kolo výzvy je pláno-
ván na 1 500 000 Kč. V 1. kole Programu excelence bylo rozhodnuto o podpoře celkem 7 žádostí o příjezdy 
excelentních AP a VP, 2 žádosti o výjezdy excelentních AP a VP, 2 žádosti o výjezdy excelentních studentů 
a 2 žádosti o podporu mezinárodních akcí. Závěr: Nepodpořené žádosti jsou zařazeny na pozici náhrad-
níků v pořadí dle získaného hodnocení. Všechny nepodpořené žádosti s termínem realizace po vyhlášení 
2. kola sběru žádostí je možné opětovně zařadit do 2. kola. Termín sběru žádostí do 2. kola je 12. 6. 2024. 
Termín pro zasílání žádostí do 2. kola je stanoven na 12. 6. 2024.  

https://www.vut.cz/en/eulist-ga
https://vutbr.sharepoint.com/:x:/s/OIM/EbzcHVyL9wVJnWKW2ug5qiwBWlBgwP7hwr9MUL_B-kGMjg?e=3A6Jwn
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• Počty přihlášek do Bc. programů v českém jazyce: Hlavní kolo podávání přihlášek do bakalářských pro-
gramů bylo ukončeno 31. 3. 2024. K tomuto datu bylo přijato 11 041 přihlášek do českých Bc. studijních 
programů od uchazečů z ČR a SR. Z toho bylo k 18. 4. 2024 zaplaceno 10 252 přihlášek (92,9 % podaných). 
Aktuálně dobíhají jednotky pozdních plateb za přihlášky. Podrobněji viz příloha (počty u jednotlivých F/S). 

PROREKTORKA SEDLÁKOVÁ 

• Kurzy dalšího vzdělávání pro zaměstnance organizované na ICV: Na ICV se rozběhly kurzy vzdělávání za-
městnanců. K přihlašování do kurzů je využívána e-přihláška, která byla primárně koncipována na přihla-
šování studentů do kurzů CŽV (z pohledu VUT externích subjektů) – v rámci přihlášky jsou zobrazeny ně-
které osobní údaje, které se přebírají u zaměstnanců z interních databází. Tato osobní data ale dál neo-
pouští systémy VUT. Systém přihlašování ke kurzům, jejich řízení a evidence se bude ještě dále upravovat. 

• Metodický list k nastavení přijímacího řízení na obsazování pracovních pozic: Dokument naplňuje poža-
davky z HR AWARD a bod č. 7 z Plánu genderové rovnosti „Vytvořit jednotnou koncepci obsazování pra-
covních míst se zohledněním rovnosti příležitostí včetně pravidel inzerce“. Od 1. 6. 2024 vstoupí v plat-
nost Metodický list nastavení přijímacího řízení na obsazování pracovních pozic, které nejsou obsazovány 
otevřeným výběrovým řízením. Výjimku tvoří pracovníci, kteří jsou přímo přijímáni na práci na projek-
tech, kde museli být jmenovitě uvedeni už v době podávání žádosti a dále pracovníci přijímaní do dělnic-
kých profesí a THP pro administrativu. Do výjimek bylo přidáno i přijímání studentů na pomocné práce. 

• Spolupráce s nadací Nadání: Nadace Hlávkových zahrnula VUT do skupiny universit (VUT, ZČU Plzeň, Po-
licejní akademie), které mohou nominovat kandidáta na Medaili Josefa Hlávky. Medaile je udělována 
nestorům, zakladatelským a dalším významným osobnostem českých veřejných vysokých škol. Ocenění 
je spojeno s předáním nadačního příspěvku. Medaile je zpravidla předávána před svátkem 17. listopadu 
na zámku Josefa Hlávky v Lužanech u Přeštic. Je připraven návrh smlouvy na spolupráci s Hlávkovou na-
dací Nadání na podporu studentů – krajanů. Studenti-krajani přijatí ke studiu do prezenční formy studia 
v českém jazyce mohou žádat nadaci o podporu na pokrytí nákladů na ubytování a pokrytí dalších ná-
kladů. Aktuálně máme na VUT 2 studující, kteří tuto podporu dostávají. 

• Kodex genderově senzitivní komunikace: Byl vytvořen Kodex genderově senzitivní komunikace, který na-
plňuje bod č. 4 z Plánu genderové rovnosti „Vytvoření, distribuce a využívání základních pravidel, jak pra-
covat s inkluzivním jazykem, vizuálními materiály“. Kodex byl psán s ohledem na prostředí VUT. Cílem je 
podpořit kulturu komunikace v rámci rovných příležitostí a pomoci při psaní/mluvení/prezentaci. Aktu-
álně probíhá grafická úprava Kodexu a poté bude zveřejněn na webových stránkách VUT. 

• Zpráva o činnosti koordinátorky pro sociální bezpečí na VUT: Na základě článku 9, odst. 4 Směrnice VUT 
č. 8/2023 byla připravena Zpráva o činnosti koordinátorky pro sociální bezpečí na VUT, která zahrnuje 
Informace k systému zajištění Sociálního bezpečí na VUT, Informace k činnosti Kontaktních a 
spolupracujících osob pro Sociální bezpečí na fakultách, vysokoškolských ústavech a součástech VUT za 
období 2022–03/2024. Součástí zprávy je i dokumentace k aktuálně provozovaným schránkám důvěry na 
Rektorátu, fakultách a součástech VUT. Zatím není schránka důvěry zřízena na FCH, na CESA, CEITEC, ÚSI 
a KaM. Zpráva bude zveřejněna na webu VUT. 

PROREKTOR DOUPOVEC 

• Dne 28. 3. 2024 zasedala Dozorčí rada KaM, která schválila Výroční zprávu KaM za rok 2023 a dále pro-
jednala hospodaření KaM v roce 2023. Ceny za ubytování na VUT se navyšovat nebudou. 

• Rektor Janíček přišel s námětem, aby student mohl zapsat libovolný předmět VUT jako volitelný předmět 
a požádal o přípravu příslušné dokumentace. F/S jsem zaslal k vyjádření teze případného nového modelu 
(který by zřejmě nahradil stávající fungující model svobodných předmětů). 
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PROREKTOR MÁŠA 

• Na ICV dochází k organizačním a administrativním změnám. Po vzájemné dohodě byl ukončen pracovní 
poměr ředitelky ICV PhDr. Navrátilové. Vedením ICV je nyní pověřen pror. Máša. Vedoucí Univerzity tře-
tího věku se stala p. Shromáždilová, vedoucí poradenského centra Alfons je Dr. Zigalová. Výpovědí ukon-
čila svoje působení na ICV p. Balabánová, která působila v oblasti interního vzdělávání zaměstnanců. 
Služby ICV nebudou omezovány. Postupně bude posilována právě oblast interního vzdělávání zaměst-
nanců (pod metodickým vedením prorektorky Sedlákové) a do budoucna také oblast psychologické pod-
pory a poradenství. 

KVESTORKA NĚMCOVÁ  

• Včera, tj. 22. 4. 2024 byla Akademickému senátu VUT předložena Výroční zpráva o hospodaření VUT 
v Brně za rok 2023, prozatím není uvedena zpráva auditora, která bude jako vždy doplněna dodatečně.  

• Dne 17. 4. 2024 se uskutečnilo jednání s KOR, kde bylo projednáno aktuální znění Kolektivní smlouvy; KS 
je připravena k podpisu (bude podepsána do 30. 4. 2024, s platností do 30. 4. 2025).  

• Investiční program MŠMT: byli vybráni zhotovitelé staveb, projednány žádosti o poskytnutí dotací, žá-
dosti o dofinancování nákladů staveb (zejména ÚSI, FaVU a Rekonstrukce areálu Kraví hora).  

KANCLÉŘ GREGOREK  

• CVIS intenzivně pracuje na prioritních projektech, je nutné zdůraznit projekt nových modulů pro oblast 
VaV ve webovém rozhraní, dále pak pokračující práce v projektu přechodu z IS Apollo do IS Teacher, ko-
nečně pak dílčí projekty v oblasti digitalizace univerzity. 

• CVIS zajistí spuštění služby „Poskytování karet ITIC pro akademické pracovníky“, kteří dle podmínek po-
skytovatele mohou tuto kartu mít k dispozici. Poplatek za kartu bude hrazen ze strany AP, služba bude 
spuštěna od 1. 9. 2024. 

• Legislativní oblast: zpracováno nové znění Statutu VUT předložené AS ke schválení, připomínkováno 
v rámci jednání legislativní komise AS VUT. Návrh Statutu VUT zohledňuje více jak roční sběr námětů 
skrze Právní odbor a dále pak aktuální náměty členů vedení VUT a vedení součástí VUT. Na Statutu VUT 
pracuje pracovní skupina rektora vedená kancléřem. 

 

5. Informace z Rady vysokých škol 

INFORMACE ZE ZASEDÁNÍ PŘEDSEDNICTVA RVŠ ZE DNE 21. 3. 2024 

Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela sdělil informace o jednání P RVŠ s následujícím programem: 1. Zahájení; 
2. Zprávy z Užšího předsednictva Rady vysokých škol (prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D.); 3. Zprávy ze 
Studentské komory Rady vysokých škol (Ing. Michal Farník); 4. Vystoupení hostů; 5. Zpráva o hospodaření 
Agentury za rok 2023 (Ing. Michaela Schwarzová, MBA); 6. Plán rozpočtu Rady vysokých škol na rok 2024  
(Ing. Michaela Schwarzová, MBA); 7. Nominace členů do Rady Národního akreditačního úřadu; 8. Různé. 
V současné době probíhají zasedání pracovních komisí k připravovanému programovému prohlášení Rady 
vysokých škol. Dále sdělil informace týkající se diskusí týkajících se financování vysokých škol, probíhajících 
v rámci RVŠ a o novele zákona o VŠ týkající se zejména doktorského studia.  

Předseda AS doc. Steinbauer informoval, že se ve dnech 11. - 12. dubna 2024 účastnil Fóra předsedů 
akademických senátů VŠ (FPAS), které se konalo pod záštitou ČVUT v Praze. Mezi aktuální témata 
v záležitostech VŠ patřila například novela vysokoškolského zákona (a záměry novel VŠ zákona do budoucna) 
a finanční témata – pro rok 2024 podnět koheze mezd (800 mil. Kč), podnět excelence (200 mil. Kč), 
rozmrazení A+K nebo aktuální záměry související s návrhem rozpočtu VŠ pro rok 2025 a další roky. Jednání se 
účastnili jako hosté mimo jiné Mgr. Berki, člen PS PČR – předseda podvýboru pro VŠ a on-line přenosem prof. 
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Wildová, vrchní ředitelka sekce VŠ, vědy a výzkumu na MŠMT. Předsedové AS požádali poslance, aby 
s ohledem na stav projednávání novely zákona o VŠ dal pozor na možné iniciativy poslanců, které by mohly 
vést k omezení samosprávy VŠ, jako např. přesouvání kompetencí ze samosprávy VŠ na správní rady VŠ. Na 
tomto jednání bylo také zvoleno nové předsednictvo FPAS; předsedou se stal prof. Cibulka z VŠCHT v Praze, 
místopředsedou Ing. Bělina z Univerzity Pardubice. Další jednání FPAS se uskuteční na podzim 2024.  

Ing. Rovenská informovala o činnosti Studentské komory Rady VŠ: 

• Dne 18. 4. 2024 proběhlo čtvrté zasedání pléna SK RVŠ na ZČU v Plzni, mezi hlavní témata jednání patřila 
debata k úpravě užívání ukazatele K při rozdělování financí ve vysokém školství a volba členů výboru Cen 
Jana Opletala.  

• Dne 19. 4. 2024 proběhla na ZČU Konference akademických senátorek a senátorů. V programu zazněla 
témata zajišťování kvality, umělé inteligence, univerzitního sportu, udržitelnosti, spolupráce univerzit 
s regiony a univerzitních aliancí. V panelu ke kvalitě vystoupila A. Kruljacová s prezentací ke zpětnovazeb-
ním mechanismům a K. Rovenská představila v panelu k univerzitním aliancím naši evropskou univerzitní 
alianci EULIST.  

• Další jednání SK RVŠ proběhne dne 15. 5. 2024 na ČVUT v Praze, zváni jsou i zástupci vlády a MŠMT, účast 
již přislíbila ministryně Langšádlová.  

• Michal Farník se jako předseda SK RVŠ dnes účastní jednání Podvýboru pro vědu a vysoké školy v návaz-
nosti na aktuální progres novely zákona o VŠ v rámci Poslanecké sněmovny PČR, na toto navazuje stře-
deční jednání Výboru pro vědu, vzdělání, kulturu, mládež a tělovýchovu.  

 
Informace z jednání Předsednictva RVŠ ze dne 25. 4. 2024 jsou uvedeny zde: https://radavs.cz/RVS-60.html  

6. Informace SK AS VUT 

Předsedkyně SK AS Ing. Kruljacová sdělila informace o hlavních aktivitách SK AS VUT: 

• Dne 19. 4. 2024 se Konference akademických senátorek a senátorů účastnilo celkem 8 zástupců VUT z řad 
SK RVŠ, AS VUT i fakultních senátů.  

• Byl rozeslán studentský e-mailový newsletter VUT´s up.  

• Ve čtvrtek 25. 4. 2024 proběhne na Fakultě strojního inženýrství schůzka SK AS VUT s fakultními SK AS 
a zástupci studentských organizací.  

• Aktivně komunikujeme se studujícími probíhající volby do AS VUT prostřednictvím našich sociálních sítí.  

• Po volbách plánujeme oslovit nové zástupce ve SK AS VUT, aby byl dostatek času na předání agendy.  

• Proběhlé a plánované studentské akce: 
o Proběhl veletrh pracovních příležitostí iKariéra, který organizuje studentská organizace IAESTE. 
o Zítra se měla konat akce „Běh na 53“, která se kvůli špatnému počasí přesouvá na 30. 4. 2024, 

všichni členové AS jsou zváni.  
o Dále probíhají akce v rámci studentského měsíce, které završí brněnský Majáles, který proběhne 

dne 11. 5. 2024 na brněnském výstavišti.  

7. Legislativní záležitosti 

NOVÉ ZNĚNÍ STATUTU VUT – INFORMACE O STAVU PROJEDNÁVÁNÍ NA LK AS VUT 

Návrh nového znění Statutu VUT předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek e-mailem dne 27. 3. 
2024, spolu s komentářem sdělujícím, že návrh je opřen o více jak jednoletý sběr podkladů k jeho textaci, 
a protože změn je více a úprava formou dodatku by text zcela znepřehlednila, bylo přistoupeno k přípravě 
nového znění. Návrh byl rozeslán bezprostředně všem členům AS, uložen na Sharepointu AS.  

Předložený návrh nového znění Statutu VUT projednávala legislativní komise AS prozatím na svých dvou 
zasedáních konaných ve dnech 9. 4. a 16. 4. 2024. Vzhledem k tomu, že statut je stěžejním vnitřním 

https://radavs.cz/RVS-60.html
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předpisem vysoké školy, požádala předsedkyně LK Mgr. Musilová ve svém e-mailu ze dne 27. 3. 2024 členy 
LK o zaslání námětů a připomínek. Písemné připomínky vznesl zejména předseda AS doc. Steinbauer (viz e-
mail ze dne 30. 3. 2024). Další připomínky vznesli zejména předsedkyně LK Mgr. Musilová, předseda EK RNDr. 
Popela, členové LK prof. Vala, Bc. Olekšák, a Ing. Krečmer. Mgr. Musilová zpracovala souhrn připomínek, který 
byl členům AS rozeslán e-mailem dne 4. 4. 2024 (včetně připomínek Ing. Krečmera, které byly zaslány členům 
AS dodatečně). O těchto připomínkách jednala LK dne 9. 4. 2024. Řadu připomínek rektor Janíček akceptoval 
a byly následně do návrhu Statutu VUT postupně zapracovány. Aktuální verzi se zapracovanými 
připomínkami obdrželi členové AS v pondělí 15. 4. 2024, spolu s vyjádřením předsedy AS doc. Steinbauera, 
v němž shrnul stav vypořádání připomínek, včetně podrobné informace týkající se nedořešených záležitostí, 
o kterých následně jednala LK AS dne 16. 4. 2024.   

Na zasedání LK 16. 4. 2024 členové komise projednali aktualizovanou verzi Statutu VUT, označenou č. 9. Na 
jednání proběhla diskuse zejména k bodu 6) týkajícím se vyvážení pravomocí exekutivy (rektor, děkani) 
a senátů (AS i fakultních AS) v rámci organizačních řádů. Kancléř Gregorek sdělil, že rektor trvá na stávající 
úpravě článku 28 Statutu VUT, kdy organizační řády dalších součástí VUT jsou vyňaty z procesu schvalování 
Akademickým senátem VUT. Dále proběhla diskuse týkající se zakotvení existence kanceláře AS VUT 
v Organizačním řádu Rektorátu. Předsedkyně LK Mgr. Musilová po dohodě s předsedou AS doc. 
Steinbauerem přednesla návrh uvedení kanceláře AS ve Statutu VUT – viz navržená úprava článku 7 odst. 8: 
„Činnost AS VUT administrativně a materiálně zabezpečuje Rektorát VUT prostřednictvím Kanceláře AS VUT“. 

Na dnešním zasedání AS informoval předseda AS doc. Steinbauer o verzi návrhu Statutu VUT č. 10, v níž 
doc. Steinbauer projednal s rektorem Janíčkem na základě připomínek LK poslední změny. Po dokončení 
aktuální verze 10 bude rozeslána ihned všem členům AS VUT.  

Předsedkyně LK Mgr. Musilová krátce shrnula zbývající připomínky LK týkající se zejména vypuštění 
schvalování organizačních řádů dalších součástí VUT z pravomoci AS a úpravy čl. 17 odst. 1) – formulace 
o podílení se VŠ ústavů na uskutečňování akreditovaných studijních programů nebo jejich částí.  

Předseda AS doc. Steinbauer na závěr zrekapituloval, že ke zrušení pravomoci AS ve schvalování 

organizačních řádů dalších součástí proběhla na LK řada diskusí. Dle zákona o VŠ je vnitřním předpisem VUT, 

fakult VUT a VŠ ústavů VUT statut, jehož součástí je organizační struktura součásti; ze zákona jsou tyto vnitřní 

předpisy schvalovány AS VUT a fakultními AS. V návrhu nového znění Statutu VUT je zrušena pravomoc AS 

schvalovat organizační řády celoškolských dalších součástí – Rektorátu, VUTIUM, ICV, ÚK, KaM, CVIS. Tuto 

změnu rektor Janíček zdůvodňuje manažerskou odpovědností rektora, který je přímým nadřízeným ředitelům 

těchto součástí. Kompetence AS ale zůstává ve schvalování rozpočtů dalších součástí VUT. RNDr. Popela 

konstatoval, že by se členové AS měli zamyslet nad otázkou, zda tato změna ve Statutu VUT nebude mít dosah 

i na svébytnost fakult, tj. zda nebudou organizační řády fakult rovněž zrušeny z kompetence schvalování 

akademickými senáty fakult. 

ORGANIZAČNÍ ŘÁD REKTORÁTU VUT – DODATEK Č. 9 

Dodatek č. 9 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT v Brně předložil z pověření rektora Janíčka kancléř 
Gregorek e-mailem dne 26. 3. 2024 – rozeslán bezprostředně všem členům AS, uložen na Sharepointu. 
Kancléř Gregorek ve svém e-mailu sdělil, že tímto dodatkem rektor pokračuje v avizovaných organizačních 
změnách na Rektorátu VUT, tentokrát zaměřených na modernizaci a optimalizaci chodu Technicko-
provozního odboru. Dodatek navazuje na koncept facility managementu připravený kvestorkou Němcovou, 
který byl projednán vedením a schválen rektorem.  Součástí návrhu je úplné znění Organizačního řádu 
Rektorátu VUT po zapracování daného článku. 

Komentář k návrhu přednesla na dnešním zasedání AS kvestorka Němcová. Předsedající doc. Steinbauer dále 
zrekapituloval, že návrh dodatku nebyl projednán legislativní komisí AS, která se od minulého zasedání AS 
intenzivně zabývala připomínkováním návrhu nového znění Statutu VUT. Dále vznesl dotaz, zda mají členové 
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AS k předloženému návrhu nějaké připomínky, vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo 
přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  4 :  
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 9 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT v Brně.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

DALŠÍ LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 

Mgr. Musilová sdělila, že kancléř Gregorek připravuje úpravu i dalších vnitřních předpisů VUT, konkrétní 
připomínky / náměty je možné dle dohody kancléři zasílat.  

8. Ekonomické záležitosti  

ROZPOČET VUT V BRNĚ PRO KALENDÁŘNÍ ROK 2024 – INFORMACE O STAVU PROJEDNÁVÁNÍ NA EK AS VUT  

Návrh první části tabulek Rozpočtu VUT v Brně pro kalendářní rok 2024 byl oficiálně předložen z pověření 
rektora Janíčka kvestorkou Němcovou – rozeslán předsedou AS doc. Steinbauerem e-mailem členům EK AS 
dne 2. 4. 2024. Dne 3. 4. 2024 byly v návrhu opraveny chyby ve dvou tabulkách a znovu předloženy, 
doc. Steinbauer uložil opravenou verzi tabulek na Sharepoint AS, zaslal odkaz na tyto dokumenty všem 
členům AS a dále sdělil, že budou postupně doplňovány další podklady tak, jak budou rektorem předkládány.  

Těmito dokumenty se zabývala ekonomická komise AS, informace ze dvou zasedání EK přednesl na dnešním 
zasedání předseda EK RNDr. Popela. Na prvním zasedání EK konaném dne 9. 4. 2024 proběhla úvodní diskuse 
týkající se předložených tabulek rozpočtu, další diskuse se týkala navržených změn v novém znění Statutu 
VUT týkajících se ekonomiky. Dne 9. 4. 2024 přijala EK dvě usnesení týkající se majetkoprávních záležitostí – 
zřízení služebností (viz níže uvedený bod týkající se majetkoprávních záležitostí). Na zasedání EK konaném 
dne 16. 4. 2024 se uskutečnila diskuse, v jejímž průběhu byly projednány vznesené připomínky (viz 
Sharepoint AS VUT – připomínky předsedy AS doc. Steinbauera). EK AS VUT přijala dne 16. 4. 2024 níže 
uvedené usnesení.  

Usne sen í  EK  AS  V U T č .  1  ze  dne  16.  4 .  20 24  
Ekonomická komise AS VUT konstatuje, že data rozpočtu na listech Velké opravy, INV_sumář, INV vybavení, Malé 
investiční akce v souboru 2_model_2024_AS_opravaIP-V9_oprCZ.xlsx považuje za projednaná, a po žádaném vyjasnění 
vznesených dotazů k listu INV vybavení (ř. 18 modul e-spisů - každoročně?, ř. 20 zouvačka - využití?, ř. 22 sw pro vjezdový 
sloupek-cena?, ř. 29 OTT upřesnění?, ř. 32 k fontu Vafle-funkčnost?) konstatuje, že nemá další námitky.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil, že připomínky je možné zapracovat do dokumentů uložených na 
Sharepointu. Dále konstatoval, že diskuse k vzneseným připomínkám budou probíhat na jednání EK AS VUT, 
které se bude konat dne 30. 4. 2024. Předsedající doc. Steinbauer dále sdělil, že hlasování AS o předložených 
tabulkách Rozpočtu VUT v Brně na rok 2024 by mělo proběhnout na dalším již dříve avizovaném vloženém 
zasedání AS konaném dne 7. 5. 2024, schvalování rozpočtů VŠ ústavů a dalších součástí by se mělo uskutečnit 
dne 21. 5. 2024. Předsedající následně podal návrh na níže uvedené usnesení týkající se konání vloženého 
zasedání AS VUT, členové AS dále hlasovali o jeho schválení.  

Návrh usnesení  AS č .  5 :   
Akademický senát VUT schvaluje vložené zasedání AS konané dne 7. 5. 2024, na jehož programu bude 
schvalování návrhu Rozpočtu VUT v Brně.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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MAJETKOPRÁVNÍ ZÁLEŽITOSTI  

Zř ízení  s lužebnost í   
Majetkoprávní dokumenty týkající se zřízení služebností předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek 
e-mailem dne 26. 3. 2024, se žádostí o projednání na dnešním zasedání AS. Dokumenty se týkají zřízení dvou 
věcných břemen (služebností).  

1. Zřízení služebnosti v K.ú. Veveří, společnost EG.D 

Odůvodnění :  
Z důvodu rekonstrukce vedení vysokého napětí v celé na ulici Veveří ze strany distributora (EG.D.) a na druhé 
straně z důvodu rekonstrukce trafostanice na straně VUT, dochází nově k umístění rozvaděče VN do dané 
trafostanice. Rozvaděč VN doposud nebyl ve vedení VN umístěn a je tak novým prvkem. Ačkoli kabely 
rozvodu VN jsou stiženy věcným břemenem, nový rozvaděč takto zajištěn není, proto je předkládána tato 
smlouva k zajištění situace. Zřízení věcného břemene je úplatné.  

Usne sen í  EK  AS  V U T č .  1  ze  dne  9 .  4 .  202 4:  
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 838/1 v k.ú. Veveří, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat distribuční soustavy (rozvaděč VN), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav distribuční 

soustavy po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a obchodní společnost EG.D., a.s., IČ 280 85 400, se sídlem Lidická 36, 602 00 Brno, oprávněným. 

Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
  
Návrh usnesení  AS č .  6 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 838/1 v k.ú. Veveří, spočívající v právu: 

a) umístit, mít;, provozovat a udržovat distribuční soustavy (rozvaděč VN), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

distribuční soustavy po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a obchodní společnost EG.D., a.s., IČ 280 85 400, se sídlem Lidická 36, 602 00 Brno, 
oprávněným. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

2. Zřízení služebnosti v K.ú. Žabovřesky, Statutární město Brno 

Odůvodnění :  
Nově budovaný úsek optické trasy je součástí „Jihozápadní části metropolitní sítě“ a má sloužit jako 
redundantní připojení areálu Kraví Hora a jižní části metropolitní sítě. Zřízení věcného břemene je úplatné 
v návaznosti na metodiku oceňování služebnosti Statutárního města Brna.  

Usne sen í  EK  AS  V U T č .  2  ze  dne  9 .  4 .  202 4:  
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých 
školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 2608/1, 2804/1, 2825/1, 2825/2, 
2825/3, 2868/3, 2905/1, 2941/1, 2983, 2984, 3002 a 4003 v k.ú. Žabovřesky, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav inženýrské sítě po 

nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno, povinným. 
Hlasování: pro –15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Návrh usnesení  AS č .  7 :   
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 2608/1, 2804/1, 2825/1, 2825/2, 2825/3, 2868/3, 2905/1, 
2941/1, 2983, 2984, 3002 a 4003 v k.ú. Žabovřesky, spočívající v právu: 

a) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno, povinným. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

3. Převod parkovacího zálivu FEKT na Statutární město Brno 

Návrh převodu parkovacího zálivu u FEKT na Statutární město Brno předložil kancléř Gregorek z pověření 
rektora Janíčka dne 21. 4. 2024. Vzhledem k datu předložení a nesplnění předkládací lhůty nepožádal Mgr. 
Gregorek o projednání návrhu na dnešním zasedání AS.  Členové AS vzali předložení návrhu na vědomí s tím, 
že návrh bude projednán na dalším zasedání AS VUT.  

DALŠÍ EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 

Předseda EK RNDr. Popela zrekapituloval, že příští jednání EK se bude konat dne 30. 4. 2024 od 11:00–13:00 
hodin a dále 7. 5. 2024 před zasedáním AS, na kterém bude projednáván Rozpočet VUT v Brně na rok 2024.  

9. Pedagogické záležitosti 

PRAVIDLA PŘIJÍMACÍHO ŘÍZENÍ A PODMÍNKY PRO PŘIJETÍ KE STUDIU V BAKALÁŘSKÉM STUDIJNÍM PROGRAMU 

„SPORTOVNÍ TECHNOLOGIE“ PRO AKADEMICKÝ ROK 2025 / 2026 

Návrh zpracovaný ředitelkou CESA RNDr. Lepkovou předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek e-
mailem dne 26. 3. 2024 – rozeslán bezprostředně všem členům AS a uložen na Sharepointu AS VUT.  

Návrh byl projednán pedagogickou komisí AS per rollam, s výsledkem hlasování seznámil členy AS doc. 
Steinbauer – návrh doporučila PK AS VUT ke schválení.  Předsedající doc. Steinbauer vznesl dotaz, zda mají 
členové AS k předloženým pravidlům nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  8 :   
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském 
studijním programu „Sportovní technologie“ pro akademický rok 2025 / 2026. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

ZÁVĚREČNÁ ZPRÁVA – HODNOCENÍ KVALITY VÝUKY STUDENTY CESA VUT V BRNĚ VE STUDIJNÍM PROGRAMU 

„SPORTOVNÍ TECHNOLOGIE“ V ZIMNÍM SEMESTRU 2023 / 2024 

Návrh zpracovaný ředitelkou CESA RNDr. Lepkovou předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek e-
mailem dne 26. 3. 2024 – rozeslán bezprostředně všem členům AS a uložen na Sharepointu AS VUT.  

Zpráva byla projednána pedagogickou komisí AS per rollam – s výsledkem hlasování na dnešním zasedání 
seznámil členy AS doc. Steinbauer: dokument doporučila PK AS VUT ke schválení. 

Komentář k předložené zprávě přednesl stálý host v AS z CESA Mgr. Pašek, který sdělil podrobnosti z oblasti 
sbírání dotazníků. Ing. Kruljacová doplnila informace týkající se hodnocení studentů – přislíbila zpracování 
prezentace z oblasti hodnocení. Ing. Šoborová sdělila, že dle jejího názoru není anketa nejlepším způsobem, 
na jehož základě je třeba hodnocení provádět a navrhla zamyslet se nad jiným prostředkem hodnocení. Doc. 
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Steinbauer konstatoval, že je třeba studentům vysvětlit, že své hodnocení dávají ve vztahu k budoucí generaci 
studentů, anketa chce propagaci, jako příklad uvedl zkušenosti o probíhajících hodnoceních na FEKT.  

Na závěr vznesl doc. Steinbauer dotaz, zda mají členové AS k předložené závěrečné zprávě nějaké připomínky. 
Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného 
usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  9 :   
Akademický senát VUT schvaluje Závěrečnou zprávu – Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve 
studijním programu „Sportovní technologie“ v zimním semestru 2023 / 2024.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

10. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 

UDĚLENÍ SOUHLASU SE JMENOVÁNÍM NOVÉHO DĚKANA FIT DOC. DR. ING. PETRA HANÁČKA  
ČLENEM VĚDECKÉ RADY VUT 

Kancléř Gregorek předložil e-mailem dne 15. 4. 2024 z pověření rektora Janíčka žádost o udělení předchozího 
souhlasu se jmenováním nového děkana FIT doc. Hanáčka členem Vědecké rady VUT. Součástí předloženého 
návrhu je CV nominovaného. Návrh byl rozeslán bezprostředně všem členům AS, uložen na Sharepointu.  

Předsedající doc. Steinbauer sdělil, že tento návrh nesplňuje předkládací lhůtu, ale vzhledem k tomu, že 
doc. Hanáček byl dlouholetým předsedou AS VUT a všichni členové AS jej znají, navrhl hlasovat 
o předloženém návrhu na dnešním zasedání. Dále vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženému návrhu 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedených dvou usnesení.  

Návrh usnesení  AS č .  10:   
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání žádosti rektora o udělení předchozího souhlasu se jmenováním doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka 
členem Vědecké rady VUT.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Návrh usnesení  AS č .  11:   
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka 
členem Vědecké rady VUT.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

11. Různé 

▪ Předseda Volební komise VUT prof. Vala krátce informoval o stavu přípravy a zahájení voleb do AS VUT 
pro nové funkční období červen 2024 až červen 2027 a o probíhajících zasedáních Volební komise VUT, 
které se konaly ve dnech 9. 4. a 18. 4. 2024. Další zasedání volební komise se bude konat po volbách, 
v úterý 30. 4. 2024 v 8:00 hodin. Na tomto zasedání Volební komise VUT provede kontrolu Protokolů 
o volbách do AS VUT a připraví „Souhrnnou zprávu o volbách do AS VUT pro funkční období červen 2024 
až červen 2027“, jejíž součástí budou doporučení k následujícím volbám do AS VUT.  

▪ Předseda AS doc. Steinbauer doplnil informace prof. Valy a sdělil, že před volbami realizoval testovací 
provoz v portálu IS, kde se objevily drobné nesoulady v seznamech předložených Volební komisi VUT, 
zejména v oblastech hostující profesoři a dále ve formulacích pracovních smluv ve vztahu ke specifikaci 
akademického pracovníka uvedené v zákoně o VŠ (zejména na CEITEC).  Do budoucna doporučil vyřešit, 
aby IS dokázal jednoznačně podle nějakého znaku zařadit akademické pracovníky (týká se kompetence 
prorektorky Sedlákové).  
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▪ Předsedkyně LK AS Mgr. Musilová informovala členy AS VUT, že předala kancléři Gregorkovi požadavek 
na aktualizaci Volebního řádu AS VUT.  

▪ Předsedkyně SK AS Ing. Kruljacová upozornila na negativní kampaň při volbách do SK AS VUT probíhající 
na některých součástech VUT.  

 
Vzhledem k tomu, že žádné další informace již nebyly sděleny, poděkoval předsedající doc. Steinbauer všem 
účastníkům zasedání AS za účast a ukončil zasedání.  

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 7. 5. 2024 v 11:00 hodin v zasedací místnosti rektora VUT 
v Brně, Rektorát, Antonínská 1. 

 
 
 
doc. Ing. Miloslav Steinbauer, Ph.D., v. r.  
předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
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Příloha zápisu: 
Usnesení přijatá na zasedání AS VUT č. 4/2024 dne 23. 4. 2024 

usnesení  AS č .  1 :  
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora Ing. Janíka. 

usnesení  AS č .  2 :  
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS, s doplněním bodu 8. Ekonomické záležitosti 
v odrážce týkající se Majetkoprávních záležitostí o Převod parkovacího zálivu FEKT na Statutární město Brno.  

usnesení  AS č .  3 :  
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2024 ze dne 26. 3. 2024 – verzi ze dne 18. 4. 
2024. 

usnesení  AS č .  4 :  
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 9 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT v Brně.  

usnesení  AS č .  5 :  
Akademický senát VUT schvaluje vložené zasedání AS konané dne 7. 5. 2024, na jehož programu bude 
schvalování návrhu Rozpočtu VUT v Brně.  

usnesení  AS č .  6 :  
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 838/1 v k.ú. Veveří, spočívající v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat distribuční soustavy (rozvaděč VN), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

distribuční soustavy po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je povinným a obchodní společnost EG.D., a.s., IČ 280 85 400, se sídlem Lidická 36, 602 00 Brno, 
oprávněným. 

usnesení  AS č .  7 :  
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjadřuje 
kladně ke zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 2608/1, 2804/1, 2825/1, 2825/2, 2825/3, 2868/3, 2905/1, 
2941/1, 2983, 2984, 3002 a 4003 v k.ú. Žabovřesky, spočívající v právu: 

c) umístit, mít, provozovat a udržovat inženýrskou síť (optické kabelové vedení), 
d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a oprav 

inženýrské sítě po nezbytně nutnou dobu a v nutném rozsahu. 
VUT je oprávněným a Statutární město Brno, povinným. 

usnesení  AS č .  8 :  
Akademický senát VUT schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v bakalářském 
studijním programu „Sportovní technologie“ pro akademický rok 2025 / 2026. 

usnesení  AS č .  9 :  
Akademický senát VUT schvaluje Závěrečnou zprávu – Hodnocení kvality výuky studenty CESA VUT v Brně ve  
studijním programu „Sportovní technologie“ v zimním semestru 2023 / 2024.  

usnesení  AS č .  1 0:  
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací lhůty 
k projednání žádosti rektora o udělení předchozího souhlasu se jmenováním doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka 
členem Vědecké rady VUT.  
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usnesení  AS č .  1 1:  
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování doc. Dr. Ing. Petra Hanáčka 
členem Vědecké rady VUT.  
 


